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Inleiding 
Aan de Schansdijk in Zevenbergen komt een opvanglocatie voor maximaal 200 
asielzoekers. U heeft aangegeven dat u graag op de hoogte blijft over deze ontwikkeling. 
Daarom ontvangt u deze nieuwsbrief. 
 
Omgevingsvergunning 
De vergunning voor de bouw van de locatie is op 19 september 2024 verleend. De termijn om 
een bezwaar in te dienen is inmiddels voorbij. In totaal hebben we 19 bezwaarschriften 
ontvangen. Een onafhankelijke bezwaarschriftencommissie behandelt de bezwaarschriften en 
adviseert de gemeente over de te nemen beslissing op het bezwaarschrift.  
Los van de bezwaarschriftenprocedure zijn alle indieners van een bezwaarschrift uitgenodigd 
voor een gesprek op 12 november met wethouder Blom en burgemeester Moerkerke. Zes 
mensen waren aanwezig. 
 
Bouw 
Omdat de vergunning is afgegeven, mag het COA starten met de werkzaamheden. Dat gebeurt 
wel op eigen risico. Dat wil zeggen dat het mogelijk is dat de werkzaamheden moeten worden 
gestaakt als een bezwaar gegrond wordt verklaard. Begin oktober is gestart met de inrichting 
van het terrein en kort daarna met het graafwerk voor de fundatie. De eerste weken stonden in 
het teken van het inrichten van de bouwplaats en funderingswerkzaamheden. Daarna volgden 
het aanbrengen van vlechtwerk en het storten van beton. Dat beton moest vervolgens 
uitharden. Inmiddels staat het centrale gebouw al op de locatie. De woonunits volgen vanaf 
begin januari. Tot die tijd is men aan de slag met de infrastructuur.   
 
Planning 
De huidige planning voorziet in ingebruikname in het voorjaar van 2025.  
 
Volg de bouw via de BouwApp 
De aannemer van het COA gebruikt de BouwApp. Dat is een app waarmee u nu diverse 
projecten kunt volgen. In Zevenbergen bijvoorbeeld ook de aanleg van de Noordelijke Randweg. 
U kunt de app downloaden via deze link: www.debouwapp.nl/download-de-bouwapp 
Algemene informatie over de opvanglocatie vindt u op de speciale pagina's op de website. 
 

Rubriek: vraag & antwoord 
Waarom gaan gemeente en COA hiermee door? Het kabinet wil de instroom toch beperken?  
De Spreidingswet is op dit moment nog gewoon geldig en dus moeten wij de wet uitvoeren. Op 
grond van de wet moeten uiteindelijk 96.000 plekken over gemeenten in het hele land worden 
verdeeld. Eind oktober zijn de plannen hiervoor ingediend door de commissarissen van de 
Koning. Lees hier het verslag van de CdK van Brabant. De minister van Asiel en Migratie neemt 
uiterlijk 31 december 2024 een verdeelbesluit. Lukt het gemeenten niet om samen de hele 
provinciale opgave te verdelen? Dan kan de minister zelf gemeenten aanwijzen die dan een 
vastgesteld aantal opvangplekken moeten realiseren. 

Wij zijn er voorstander van dat alle gemeenten een eerlijke bijdrage leveren aan een fatsoenlijke 
opvang van asielzoekers in ons land. De gemeenteraad van Moerdijk heeft die verantwoordelijk 
in 2023 al genomen met de goedkeuring voor een opvanglocatie. De nood in Ter Apel is hoog 
en er zijn opvangplekken te weinig.  
Zoals bekend wil het huidige kabinet de Spreidingswet op termijn weer intrekken. Mocht dat op 
termijn betekenen dat er bij het COA geen behoefte is aan asielopvang, dan is de afspraak dat 
het COA de ruimte verhuurt aan de gemeente. 
 



Rubriek: Wat is waar over asielopvang? 
Bent u benieuwd hoe het zit met de asielopvang en wilt u goed geïnformeerd het gesprek 
hierover aangaan? In deze rubriek ‘Wat is waar over asielopvang?’ leest u meer over de fabels 
en feiten. 
 
Ervaart een buurt veel overlast van een azc? 
De meeste gemeenten met grote azc’s ervaren geen overlast van asielzoekers. Dat blijkt uit een 
rondgang van NU.nl uit 2022 langs de 30 gemeenten met de grootse azc’s. De meeste 
gemeenten zien weinig of geen verhoogde cijfers van overlast en criminaliteit door het azc in 
hun buurt. Het beeld dat uit de rondgang naar voren komt, komt overeen met cijfers uit andere 
onderzoeken. Onderzoek van de Rijksuniversiteit Groningen wijst uit dat ‘rond azc’s doorgaans 
weinig grote problemen zijn’. Buurtbewoners zijn volgens dit onderzoek meestal positief over 
het azc en hulpvaardig bij asielzoekers. Dat wil uiteraard niet zeggen dat meningen van 
Nederlanders over asielzoekers altijd positief zijn. Er zijn groeiende zorgen over huisvesting en 
de Nederlandse identiteit en tegelijkertijd zijn de gevoelens over mensen zelf positiever.  
Enkele gemeenten ervaren wel overlast, vooral diefstal en intimidatie. Dat geldt zeker voor Ter 
Apel en Budel waar aanmeldcentra staan waar relatief veel mensen verblijven, ook asielzoekers 
met weinig kans op een asielvergunning. Het AZC in Moerdijk wordt geen aanmeldcentrum. 
Volgens het jaarlijkse WODC-rapport blijkt dat in 2023 rond de 3% van de circa 98.000 
bewoners die enige tijd in de asielopvang verbleef, voorkomt in de verdachtenregistraties. Bron: 
Coa.nl. 


